
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 6
Vil ministeren forklare, hvorfor man i den nye vindmøllestøjbekendtgørelse
planlægger at tillade overskridelser af grænseværdien for støj fra vindmøller i
33 procent af husene, når Miljøstyrelsen tidligere har benyttet 10 procent for
en anden støjkilde og i 2010 har argumenteret for, at mængden af tilladte
overskridelser burde ligge på 10-20 procent?
Spørgsmålet er tidligere stillet i folketingsåret 2010-11, 1. samling, jf. MPU
alm. del - spm. 925.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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